
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY  
pri ZŠ, Šmeralova 25, v Prešove, zo dňa 16.3.2015 

 
Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za I. polrok školského roku 2014/2015 

3. Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1. ročníka na školský rok 2015/2016 

4. Vyhodnotenie spolupráce Základnej školy a Rodičovský rád 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Rôzne – diskusia 

7. Uznesenie  

8. Záver 

 

Prítomní:  

1. Mgr. Ľuboš LUKÁČ  

2. Mgr. Alexandra MACEJOVÁ  

3. JUDr. Katarína ĎURČANSKÁ 

4. Alena HAJTOLOVÁ  

5. Bc. Mária KRAVČÍKOVÁ 

6. Ing. Iveta KUBANKOVÁ 

7. Mária TEJIŠČÁKOVÁ   

Neprítomní:  

1. Dalibor BAŇAS 

2. Ing. František BEDNÁR 

3. MUDr. Ján AHLERS (nahradil v Rade školy Ing. Svetlanu Pavlovičovú) 

4. JUDr. René PUCHER JUDr.  



 

 

 

 

 

Hosť: Mgr. Ľubomír BODNÁR (riaditeľ školy), Ing. Ladislav Schichman 

 

Prítomní 7 členovia  RŠ, RŠ je uznášania schopná. 

 

Priebeh rokovania: 

 

1. Zasadnutie otvoril predseda RŠ Mgr. Ľuboš Lukáč, ktorý uvítal prítomných členov Rady školy 

/ďalej RŠ/. 

 

2. Pán riaditeľ oboznámil prítomných členov s výchovno-vzdelávacími výsledkami za I. polrok šk. roka 

2014/2015.  

 

3. Pán riaditeľ informoval prítomných členov o výsledkoch zápisu detí do I. ročníka. Zápis prebiehal 

v čase od 15. 1. 2015 do 15. 2. 2015. Do prvého ročníka bolo zapísaných 114 žiakov. Štyria rodičia 

požiadali o odklad školskej dochádzky.  

 
4. Vyhodnotenie rodičovských rád  a našej školy sa z dôvodu neprítomnosti ich predsedov presúva na 

nasledujúce zasadnutie RŠ. 

 

5. Členovia RŠ prebrali aj s aktuálne problémy školy.  

 
- p. Kubanková predložila RŠ otvorený list, ktorý pojednával o práci a individuálnom prístupe 

pri výchove a vzdelávaní detí s intelektovým nadaním  obzvlášť na II. stupni (k tomuto bodu 

sa vyjadril aj p. Schichman) 

- p. Lukáč poznamenal, že organizovanie Metodických dní školami a triedami pre nadané detí 

nemajú pre učiteľov veľký význam 

- p. Lukáč pozval prítomných na celoslovenské kolo Logickej olympiády, ktoré sa bude konať 

dňa 22.4.2015 

- p. Lukáč informoval o súťaži Talent regiónu Šariš, kde našu školu reprezentovali žiaci Tomáš 

Fech a Martin Smolko 

- p. Lukáč sa opýtal p. riaditeľa v akom štádiu je  oslovovanie firiem o sponzoring našej školy 

(zapojili sme sa do projektu COOP Jednota) 

 



6. Diskusia prebiehala priebežne počas jednotlivých bodov programu zasadnutia RŠ. 

 

 

 

 

 

7. Uznesenie z RŠ: 

 
Rada školy 

- berie na vedomie Správu o výchovno – vzdelávacích školy za prvý polrok šk. roka 2014/2015 

- berie na vedomie informácie o výsledkoch zápisu detí do 1. ročníka na nasledujúci školský 

rok 2015/2016 

 
8. Na záver zasadnutia sa predseda Rady školy Mgr. Ľ. Lukáč poďakoval členom za ich účasť. 

 

V Prešove 16.3.2015   Zapísala:  Mgr. Alexandra Macejová 

        tajomník RŠ 

 


